
LRF biedru arkartas kopsapulces protokols Nr. 2021/01 

2021.gada 15.marta 

Zoom platforma. Sapulce tiek ierakstita. 

Sapulces sakuma laiks: 17:00 

Sapulce piedalas: 

LRF prezidents Aivars Pilenieks (AP) 

LRF valdes loceklis Maris Zeltir;is (MZ) 

LRF generalsekretars Karlis Vents (KV) 

LRF valdes padomnieks Andrejs Silinskis (AS) 

LRF tehniskais direktors Karlis Sarkans 

Biedri : 

Normunds Struza biedribas "Regbija klubs "Miesnieki" prezidents 

Jegors Alimovs biedribas "Rigas regbija klubs" valdes loceklis 

Raimnods Rudzats biedribas RK "Sigulda" valdes loceklis 

Juris lvanovs biedribas "LMT regbija klubs "Ezi" prezidents 

Amis Arbeiters uz pilnvaras pamata biedriba "Regbija klubs "Livonia" 

Peteris Skukausks biedribas "Regbija klubs "Universitates sports" valdes loceklis 

Lauris Erenpreiss uz pilnvaras pamata parstav biedribu "RT" 

Elmars Sefanovskis uz pilnvaras pamata parstav biedribu "Regbija kubs "Baldone" 

Aija Lejniece biedribas "Regbija klubs "Mitava" valdes locekle 

Kristaps Star;ia biedribas "Regbija klubs "Valmieras Fenikss" prezidents 

Arvis Pilenieks uz pilnvaras pamata parstav biedribu "Regbija Attistibas asociaciju" 

Janis Tirzitis biedribas "Regbija klubs "Vikingi" valdes loceklis 

Arturs Baranovskis uz pilnvaras pamata parstav biedribu "Latvijas Sparta pedagogijas 
akademijas sporta klubs" 

Vitalijs Heleckis uz pilnvaras pamata parstav biedribu "Regbija klubs "Jurmala" 

Renars Danelsons uz pilnvaras pamata parstav biedribu "Latvijas Regbija Braliba" 
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Rihards Grinbergs biedribas "Regbija Jaunatnes centrs" valdes loceklis 

Sandra Avota biedribas "Jelgavas novada sporta klubs "Eleja"" valdes locekle 

Normunds Berzil)s biedribas "Regbija klubs "LLU" valdes loceklis 

Santa Skara uz pilnvaras pamata parstav SIA "Regbija futbola klubs" 

Normunds Bondars biedribas "Regbija klubs "Piekiini" valdes prezidents un 
biedribas "Bernu nams "lmanta" sporta klubs" prezidents 

Toms Asejevs uz pilnvaras pamata parstav biedribu "Sporta klubs "Ovals"" 

Toms Abele uz pilnvaras pamata parstav biedribu "Regbija klubs "1964"'' 

Uldis Bautris uz pilnvaras pamata parstav biedribu "Regbija skola "MIESNIEKI-JUNIORS" 
(asocietais biedrs bez balss tiesibam) 

Vilmars Sokolovs biedribas "Latvijas regbija jaunatnes skola" valdes loceklis (asocietais biedrs 
bez balss tiesibam) 

Viesi: 

Aleksandrs Zuments 

Juris Silovs 

Janis Zuments 

Ojegs Vorol)ins 

Karlis Vents aicina visus LRF biedrus veltit pusminuti k/usuma bridi par piemi,;iu un ka cie,;ias 
pa/iecinajumus Regbija kluba "Jurmala" prezidentam Peterim S,;iit,;iikovam. 

LRF generalsekretars Karlis Vents pazir;io, kcj 2021. gada 15. marta pl.17:00, pamatojoties uz LRF 
Valdes lemumu, kas piel)emts un apstiprinats 2021. gada l. marta, ir sasaukta si LRF biedru 
arkartas sapulce. KV norada uz dazam tehniskam lietam attieciba uz sapulces gaitu. Personas, 
kuras piedalas sapulce, un neparstav kadu no LRF biedriem, vai ir asocietie biedri, liidz izslegt video 
kameras. Vir;ii sapulce var piedalities, bet kameram ir jabiit izslegtam. 

lepazistina ar LRF arkartas biedru sapulces dienas kartibu. 

Liidz Andreju Silinski saskaitit, cik biedru ir pieslegusies. 

Andrejs Silinskis zil)o, ka Zoom platforma ir registrejusies 23 LRF biedri. 

KV informe, ka LRF ir 28 biedri. LRF ir sar;iemtas 27 biedru dalibnieku veidlapas. Viens biedrs (Rigas 
Futbola skola - asocietais biedrs) nav iesniegusi Biedra dalibnieka veidlapu un nav registrejusies 
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Zoom platforma. No klatesosajiem trTs ir LRF asocietie biedri, bez balss tiesTbam : "Latvijas regbija 
jaunatnes skola", Regbija skola "Miesnieki-Juniors", izglmbas iestade "Jelgavas novada Sparta 
centrs". 

No registretajiem biedriem Regbija klubs "Livonia" nav iesniedzis atbilstosi noformetu LRF Biedra 
dalTbnieka veidlapa par dalTbu LRF arkartas biedru sapulce. Veidlapa nav iesniegta elektroniska 
veida ar e-parakstu un laika zTmogu, ka arT nav sar:iemts attiecTgas veidlapas orginals noteiktaja 
termir:ia. LTdz ar to attiecTgais biedrs piedalas sapulce bez balss tiesTbam. 

KV norada, ka ieprieks ir sar:iemta Regbija kluba "Livonia" universala pilnvara Nr.24012020-01 
(2020. gada 24. janvarT), kura izsniegta Arnim Arbeiteram, bet pilnvara nav noradTts, ka konkretai 
personai tiek pies~irtas LRF biedra "Regbija klubs Livonia" pilnvaras parstavet biedra intereses LRF 
biedru sapulces, ka arT balsot biedra varda. LTdz arto "Regbija klubs Livonia" un tas parstavis Arnis 
Arbeiters var piedalTties LRF arkartas biedru sapulce, bet BEZ BALSS TIESTBAM. 

LRF biedra "Regbija klubs "MTtava"" oficialais parstavis Aija Lejniece ir pieslegusies sapulcei, bet 
arT sis biedrs nav atbilstosi prasTbam noformejis un iesniedzis Biedra dalTbnieka veidlapu. Biedra 
dalTbnieka veidlapa sar:iemta elektroniski 13.03.2021, bet bez elektroniska paraksta. Biedra 
parstavis var piedalTties sapulce, bet BEZ BALSS TIESTBAM. 

Arnis Arbeiters proteste un norada, ka LRF arkartas biedru sapulces Biedra delegata veidlapu ir 
nosCitTjis elektroniski 10.03.2021 uz oficialo LRF e-pastu. 

KV apstiprina, ka e-pasts ir sar:iemts, bet neviens no pievienotajiem dokumentiem nav elektroniski 
parakstTts. LTdz ar to attiecTgie dokumenti neatbilst prasTbam un nav apstiprinami. 

KV informe, ka ar vir:iu ir sazinajies LRF biedra regbija kluba "Selena"" parstavis Dins Sirsnir:is, 
kuram visi nepieciesamie dokumenti ir noformeti atbilstosi prasTbam, bet tehnisku iemeslu de) 
nevar piedalTties sapulce, bet to sapulces laika centTsies atrisinat. 

KV apstiprina, ka sapulce piedalas 25 biedri, no kuriem 21 ar balss tiesTbam. AttiecTgi sapulcei ir 
kvorums un sapulce var notikt. 

KV atbilstosi sapulces dienas kartTbai aicina ievelet sapulces vadTtaju un sapulces protokolistu. 

KV izvirza savu kandidatCira but par sapulces vadTtaju. Jauta biedriem vai ir iebildumi. 

Arn is Arbeiters norada, ka vir:iam ir iebildumi. Netiek mineti argumenti. 

KV aicina izvirzTt citas kandidatCiras. 

Citas kandidatCiras netiek izvirzTtas. 

KV izskaidro biedriem balsosanas pamatprincipus. Katrs Biedrs balsa, pacejot roku unto turot ta, 
lai ekranos ir redzama pacelta roka un balss var tikt saskaitTta. Roka jatur ar atvertu plaukstu. 
Norada, ka sobrTd tehnisko balsu skaifisanu veiks AS. 

AS aicina identificet Valdi Avotir:iu, kuru biedru vir:is parstav. 

KV norada, ka Valdis Avotir:is, diemzel, kadu laiku atpakal ir miris. Vir:iu parstaves Normunds 
Bonda rs un parstav biedrTbu "Bernu nama "I manta" sporta klubs" . 
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AS no rad a, ka biedrs ir identificets un var piedalities sapulce, bet tehniski vi,:is, sobrid, ir bez ska,:ias 
un video. 

KV norada, ka balsosana notiek balsojot "PAR", "PRET" vai "ATTURAS". 

KV norada, ka balsosana ir atklata, un lai biedrs piedalitos balsosana, ir OBLIGATI jabot ieslegtai 
kamerai, lai to varetu fikset sapulces ieraksta un tehniski saskaitit. 

KV aicina balsot biedrus par Karlis Ventu ka sapulces vaditaju. 

Balsojums PAR- 20 balsis 

Balsojums PRET - 0 

Balsojums ATTURAS-0 

Pie,:iemts lemums par sapulces vaditaju apstiprinat Karli Ventu. 

KV aicina apstiprinat LRF arkartas biedru sapulces protokolistu. lzvirza Karli Sarkanu par 
protokoletaju. 

KV aicina balsot biedrus par Karlis Sarkanu ka sapulces protokoletaju. 

Balsojums PAR- 20 balsis 

Balsojums PRET - O 

Balsojums ATTURAS-0 

KV norada, ka ir jaizvirza un jaapstiprina divas personas, kuras apstiprina sapulce protokolu. 

KV izvirza divas kandidaturas par sapulces protokola apstiprinatajiem - Mari Zelti,:iu un Lauri 
Erenpreisu. KV aicina izvirzitas kandidaturas apstiprinat, ja vi,:iiem nav pretenziju. 

Lauris Erenpreiss precize, kad notiek protokola apstiprinasana. 

KV norada, ka pee protokola sagatavosanas un atbilstosas rakstiskas noformesanas. 

LE neiebilst but par sapulces protokola apstiprinataju. 

Maris Zelti,:is apstiprina var but par protokola apstiprinataju. 

KV aicina biedrus balsot par sapulces protokola apstiprinataju kandidaturam Lauri Erenpreisu un 
Mari Zelti,:iu. Aicina balsot par abiem kopa . 

Ba lsojums PAR - 20 balsis 

Balsojums PRET - 0 

Balsojums ATTURAS-0 

KV aicina ievelet sapulces balsu skaitisanas komisiju, kura sastav vismaz no 3 personam. Virza 
kandidatus -Andreju Silinski, Ojegu Voro,:iinu un Uldi Bautri. 

Aicina izvi rzit ari citas kandidaturas, kuri nav biedru parstavji ar balss tiesibam. 
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KV aicina O!egu Voror;iinil apstiprinat, ka nav pretenziju but par balsu skaitTsanas komisijas 
locekli. 

OV apstiprina, ka nav pretenziju. 

KV aicina Juris Silovu but par balsu skaitisanas komisijas locekli. 

JS noraida savu kandidaturu. 

KV aicina Uldi Bautri apstiprinat, ka nav pretenziju but par balsu skaitisanas komisijas locekli. 

Uldis Bautris velas tehniski saprast, kas bus vir;ia pienakums. Un vai visi, kuriem ir ieslegtas 
kameras, ir balss tiesigas personas, jo vir;iam ir redzams tikai vards, bet nav redzams, kuru biedru 
attieciga persona parstav. 

KV apstiprina, ka visi, kuriem ir ieslegtas video kameras, ir aktivie balsotaji. Precize dazu personu 
attieciga biedra parstavibai - Toms Asejevs (Regbija klubs 1964), Rena rs Danelsons (Latvijas 
Regbija Braliba). 

AS norada, ka nospiefot pogu "Participants", ir redzams viss kopejais saraksts ar katra biedra 
nosaukumu un delegata vardu. 

UB piekrit but par balsu skaitisanas komisijas locekli. 

KV aicina balsot par visiem trijiem kopa Andreju Silinski, Ojegu Voror;iinu un Uldi Bautri ka balsu 
skaitisanas komisijas locekJiem. 

Balsojums PAR - 20 balsis 

Balsojums PRET - 0 

Balsojums ATTURAS- 0 

Pier;iemts lemums par Balsosanas komisijas locekJiem ievelet Andreju Silinski, OJegu Voror;iinu un 
Uldi Bautri. 

KV norada, ka Balsosanas komisijas locekJiem ir no sava vidus jaapstiprina komisijas 
priekssedetajs, kurs zir;ios par rezultatiem. 

Lauris Erenpreiss uzdod jautajumu, vai sapulce tiek ierakstTta, un ari pee tam vares identificet 
balsotajus, kurs un ka ir balsojis. 

KV apstiprina, ka sapulce tiek ierakstTta, un balsotajus vares identificet. 

Normunds Bonda rs jauta, vai vir;iam ir balss tiesibas. 

KV apstiprina, ka Normundam Bondaram ir apstiprinatas balss tiesibas gan no biedra "Regbija 
klubs "Piekuni", gan biedribas "Bernu nama "lmanta" sporta klubs". Norada, lai tiktu ieskaitits 
balsojumus par abiem biedriem, ir janodrosina pieslegsanas no diviem kontiem/e-pastiem, kuri 
tika noraditi Biedra dalibnieka veidlapa. Viens pieslegums ir viena balss. Nevar balsot no viena 
konta pace]ot divas vai vairak rokas. Lai ieskaititu abas balsis, ir japiesledzas no citam iericem, lai 
varetu identificet konkreto biedru . 
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KV aizrada Normundam Bondaram, ka Biedra Bernu nama "lmanta" Sparta klubs DalTbnieka 
veidlapa ir nekorekti noradits, ka to paraksta regbija klubs "Piekuni" prezidents. Bet r;iemot vera, 
ka Normunds Bonda rs ir tiesigs parstavet atsevis~i a bus klubus un dokuments ir parakstits korekti 
ar·e-parakstu, tad abu biedru balsis ir derigas, tikai janodrosina pieslegsanas sapulcei no diviem 
dazadiem kontiem. 

KV informe biedrus, ka LRF arkartas biedru sapulces sasauksana sakotneji tika ierosinata pee 6 
biedru iesnieguma, bet jau pee paris dienam no tiem pasiem biedriem tika sar;iemts iesniegums 
par arkartas biedru sapulces atsauksanu. 

LRF valde 2021. gada 1. marta valdes sede pier;iema lemumu, balstoties uz LRF statutu 5.4. punktu, 
sasaukt LRF arkartas biedru sapulci, un informet LRF biedrus par sobrid notiekoso Latvija~ regbija 
federaeija, izskanejusiem nekorektiem apgalvojumiem masu medijos par LRF Valdes un 
prezidenta darbu. 

LRF valdes apstiprinata dienas kartiba visiem biedriem tika nosutita elektroniski. 

KV aicina biedrus balsot par dienas kartiba izskatamajiem jautajumiem. Dienas kartiba tiek 
paradita kopeja Zoom loga. 
I 
AA uzdod jautajumu, vai visi LRF valdes loeek!i piedalas saja LRF arkartas biedru sapulce? 

KV apstiprina, ka sapulce piedalas Aivars Pilenieks (LRF prezidents un valdes priekssedetajs) un 
Maris Zeltir;is (valdes loeeklis). Aigars Ameters (LRF vieeprezidents un valdes loceklis) nepiedalas. 

AA jauta vai neskatoties uz to, ka tehnisku problemu de! netika atbilstosi noformejis 
nepieciesamos dokumentus, lai parstavetu biedru "Regbija klubs "Livonia", tamer vares 
piedalities debates. 

KV apstiprina, ka debates var piedalities jebkura persona, ka atrodas saja sapulce. Par velesanos 
piedalities debates ir japazir;io Zoom "Chat" sadaJa. 

Papi Id us informacija bus pie sapulces reglamenta apstiprinasanas sadajas. 

KV iepazistina biedrus ar LRF arkartas biedru sapulces dienas kartibu: 

l.Sapulces atklasana. 

2.Sapulce klatesoso biedru skaita apstiprinasana. 

3.Vaditaja un protokolista apstiprinasana. 

4.Velesanu komisijas apstiprinasana. 

5.Kopsapulces darba kartibas apstiprinasana. 

6.Reglamenta apstiprinasana. 

7.Prezidenta zir;iojums par 2020. gada budzetu. 

8.Prezidenta zir;iojums par LRF tiesu procesiem no 2018.-2021. gadam ieskaitot. 
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9.Debates par zil)ojumiem. 

10.Dazadi. 

KV aicina LRF biedrus balsot par dienas kartibu. 

Balsojums PAR-18 balsis 

Balsojums PRET -1 

Balsojums ATTURAS-1 

LRF biedri apstiprina LRF arkartas biedru sapulces dienas kartibu. 

KV izskaidro sapulces reglamenta kartibu. 

Dienas kartiba paredzetajam LRF prezidenta zii:iojumam 20 min. 

LRF biedru debates katram, kurs pieteicies uzstaties 3 min. 

KV jauta biedriem vai ir citi priekslikumi. 

AA jauta vai debates sapulce klatesosas personas var uzdot jautajumus LRF prezidenta kungam. 

KV apstiprina, ka jautajumus var uzdot, bet prezidents atbild uz uzdotajiem jautajumiem, kad 
debates ir beigusas. 

LE iesniedz priekslikumu debasu laiku palielinat uz 5 minutem. 

KV priekslikumu piei:iem un norada, ka tada gadTjuma biedriem ir jabalso. 

AA uzdod jautajumus, vai viena persona var izmantot citas personas debasu laiku, ja kads atsakas 
piedalTties debates? 

KV aicina balsot par diviem reglamenta variantiem 20 min+ 3 min vai 20 min+ 5 min . 

Biedri balsa par variantu 20 min+ 3 min 

Balsojums PAR-16 balsis 

Balsojums PRET - 0 

BalsojumsATTURAS-3 balsis 

Balsojums piei:iemts. Biedri ir nobalsojusi par reglamenta kartTbu 20 minutes prezidenta 
zii:iojumam un 3 minutes debatem, katram kurs uzstajas. Atgadina, ka pieteiksanas debatem 
notiek Zoom "Chat" sadaJa, lai to varetu piefikset, un salikt debasu dalTbnieku secibu pee 
pieteiksanas laika. 

KV dod vardu LRF prezidentam Aivaram Pileniekam uzstaties ar zil)ojumu par 2020. gada LRF 
budzetu un par LRF tiesvedTbam laika posma no 2018. - 2021. gadam ieskaitot. 
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AP norada, ka ir nedaudz parsteigts par dienas kartiba iekjauto sadalu par 2020. gada budzetu, jo 
sos budzeta jautajumus ir paredzets skatit LRF gadskarteja kongresa, jo vir:iam sobrid vel nav visi 
gramat vedibas dokumenti. Attieeiba uz Arr:ia Arbeitera iesniegumu par 2019. gada budzetu, tas 
til<a izsutits biedriem pagajusaja gada, un ja kadam bija kadi jautajumi, tad to vareja uzdod Valdei 
sniegt skaidrojumu. Ja lidz sim tas nav izdarits, tad aieinu biedrus rakstiski iesniegt savus 
jautajumus, un LRF generalsekretars Karlis Vents jums sniegs atbildes. Par 2020. gada budzetu 
neesmu gatavs runat, jo visi skaitli nav lidz galam apkopoti. So sapulci ari var uzskatit ka tadu 
generalmeginajumu pirms gadskarteja kongresa, jo mums nav bijusf iepriekseja pieredze, bet 
diskusija jauzsak, lai veiktos vieglak. 

Par tiesvedibam. Sobrid LRF ir ierosinajusi tiesvedibu pret Aleksandru Zumentu. Velos informet 
biedrus par notikumu gaitu lidz sodienai. Jau 2018. gada aizsakas savstarpeja nesask~r:ias, un 
pirma tiesa bija, kad klubi iesniedza tiesa LRF, kuru vadija Aleksandrs Zuments, par nelikumigam 
darbibam LRF biedru pilnsapulce. Tiesa apmierinaja klubu prasibu, un vairakiem nelikumigi 
izslegtie. klubiem tika atjaunots LRF pilntiesigu biedru statuss, gan ari dazi biedri tika izslegti, kuri 
bija nelikumigi apstiprinati par LRF biedriem. Tad aizsakas apmair:ia ar savstarpejam " laipn"ibiim", 
kad tika uzrakstita vestule lzglitibas un zinatnes ministrijai, ka LRF nav tiesiga sar:iemt valsts 
dotacijas. Pee tam sekoja sudzibas LSFP, LOK un Eiropas Regbija federacijai . Tad radas vesels tiesu 
serials, kas sakas ar 2018. gada Pardaugavas tiesa iesniegtu prasibu no "Latvijas jaunatnes regbija 
skolas" par LRF biedru sapulces lemumu atzisanu par speka neesosu. Tam sekoja 2018. gada 
deeembri iesniegta maksatnespejas prasiba pret LRF no "Rhino" firmas. Tiesa so prasibu 
neapmierinaja. "Rhino" so spriedumu parsudzeja Apgabala tiesa. Ari Apgabala tiesa so prasibu 
neapmierinaja. Tad sekoja· ari LR Senata lemums par "Rhino" prasibas noraidisanu. Kad sie tiesu 
proeesi bija beigusies, sekoja jauns maksatnespejas pieteikums tiesi no Aleksandra Zumenta. Ari 
so prasibu ne Rajona tiesa, ne Apgabala tiesa neakeepteja. Atkaroti sekoja dazada veida sudzibas 
IZM, LSFP un LOK. Kam sekoja visai kuriozs gadijums, kad regbija klubs "Livonia" iesniedza prasibu 
Administrativaja tiesa pret IZM. LRF saja tiesa tika pieaicinata ka tresa persona. 2020. gada 
septembri Administrativa tiesa pier;iema lemumu so lietu izbeigt. Pee visiem siem notikumiem 
radas jautajums: kapee ir nepieciesams panakt LRF maksatnespeju un sis organizacijas likvidaciju?! 
Tas uzvedinaja uz domam, ka japarskata ieprieksejas vadibas darbibu ar tas gramatvedibas 
datiem. Parskatot federaeijas dokumentus, nonaeam pie secinajuma, ka nevaram rikoties 
savadak, un ir jasniedz prasiba tiesa pret ieprieksejo LRF vaditaju Aleksandru Zumentu, kas ir 
rikojies nesaimnieciski ar vir:iam uztieeto LRF mantu un naudas lidzek!iem. Tads bija Valdes 
lemums! Sobrid tiesa ir prasiba pret Aleksandru Zumentu par EUR 154 000,00 (simts pieedesmit 
cetru tukstosu eiro) atmaksu LRF. Uzskatu, ka ja neierosinatu so prasibu, tad ari sai LRF Valdei 
butu par to jabut lidzatbildigai, bet saja gadijumu lieta ir data tiesas rokas objektivai lietas apstaklu 
izskatisanai un lemuma pier:iemsanai. Aleksandram Zumentam ir visas tiesibas sniegt savus 
paskaidrojumus un LRF prasibu atspekot. Tiesas sede ir nozimeta 2021. gada 25. marta. Lidz ar to 
uz LRF gadskartejo pilnsapulci varetu but pieejams sis tiesas lemums. LRF nav sniegusi nekadus 
publiskus pazir;iojumus, uzskatot, ka LRF nav jasniedz informacija tresajam personam un tikai pee 
tiesas lemumu varam par to runat plasak. 

Attieeiba uz prese izskanejuso informaciju attieeiba uz LRF valsts pies~irto lidzeklu izs~erdesanu 
2020. gada, varu paskaidrot, un visiem ir zinams, ka pagajusaja gada nekadi Latvijas izlases starti 
nenotika. Gada nogale eentamies apgut valsts pies~irtos lidzeklus Latvijas izlasem. IZM uz musu 
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jautajumiem par iespejamo lidzekJu apgusanu bija izvairiga un atstaja to federaciju zilJa. DaJu 
izdevas apgut, bet daJu ari ne. Pateieoties musu "draugu" virzibai, notika tada ka kratisana musu 
federaeija. Bija zvani no eitu federaeiju vaditajiem, kuri bija satraukti, vai ari vi1Ju vaditajas 
federacijas ir gaidamas lidzigas parbaudes. Uz ko noradiju, visdrizak ka ne, jo sis ir tikai musu 
federacijai ipasi personigi uzmanibas aplieeinajumi. Veieam vairakus maksajumus no IZM 
pies~irtas naudas, kas atradas Valsts kases konta, jo citas naudas uz to bridi mums nebija. Pee tam 
IZM neapstiprinaja vairakus maksajumus, jo tie netika attiecinati uz Latvijas izlases sagatavosanos 
un dalibu starptautiskas saeensibas. Lidz ar to mums no dtiem LRF koritiem bija jaatmaksa Valsts 
kase 15 900,00 (pieepadsmit tukstosi devi1Ji simti eiro). Visi pirkumi bija pamatoti un neuzskatu, 
ka ta bija naudas izs~erdiba. Prese tas tika atspoguJots ka izs~erdiba, bet ta bija gramatvedibas 
kJuda. Nauda ir atmaksata un IZM lemums ir izpildits. 

Neskatoties uz to ka Latvijas izlasu starti tika ateelti, esam veikusi vairakus nozimTgus darbus savas 
saimnieeibas sakartosana: speletaju digitalas lieeneesanas sistemas ieviesana, Andreja Silinska 
apstiprinasana Eiropas Regbija federacijas Riska un Audita komisija . Par jaunumiem un izdarito 
Latvijas saeensibas vairak pastastTs LRF generalsekretars Karlis Vents. Butisks un liels darbs ir 
izdarTts musu regbija projekta iekJausana LOK projekta "Sporto Visa Klase". Ir iek]auts touch_ 
(pieskariena) regbijs, kur regbiju apgust 17 klases no dazadiem Latvijas novadiem. Aptuveni 300 
berni ir uzsakusi pieskariena regbija apguvi. Ceram sos bernus nakamaja gada iesaistit arT Latvijas 
saeensibas. lzveidots un iekartots LRF birojs Daugavas stadiona, kur planots organizet gan 
apmacTbas, gan seminarus, gan aizvadTt sapulces treneriem, tiesnesiem vai komisijam. Diemzel, 
sis biroja mebeles IZM neatzina ka ar Latvijas izlasem saistTtus izdevumus. Tika iegadata 
automasina federacijas vajadzibam, ko pamatojam ar to, ka mums nav savas patstavTgas sporta 
bazes, un treni1Ji notiek dazadas vi etas. Ir izveidoti tiesi regbijam atbilstosi sporta normativi sporta 
skolam. Ir izveidota sporta skolotaju apmacTbas programma. Ir veikts federacijas regbija bumbu 
pasiitijums, lai sada veida palTdzetu klubiem un sporta skolam. 

AP izsaka pateieibu visiem klatesosajiem biedriem par vilJU ieguldijumu regbija un eeru, ka sogad 
izdosies gan nospelet izlasem, gan vietejas saeensTbas aizvadTt, neskatoties uz to, ka vairakas 
starptautiskas saeensibas jau ir ateeltas arT sogad. Par aktivo ITdzdalibu. 

KV zilJO, ka debatem pieteikusies viena persona: Aleksandrs Zuments. Aicina Aleksandru Zumentu 
apstiprinat dalibu debates. 

Aleksandrs Zuments apstiprina, ka velas uzstaties debates. 

KV zilJo, ka Aleksandrs Zuments aieina biedrus vil)am dot 7,5 minutes laika debatem 3 minusu 
vieta, ka tas noteikts apstiprinataja reglamenta. 

KV aicina biedru balsot par to vai 3 minusu vieta, kas paredzets reglamenta, pee Aleksandra 
Zumenta luguma atJaut vi1Jam uzstaties 7,5 minutes. 

Biedri balso. 

Balsojums PAR-11 balsis 

Balsojums PRET - 7 balsis 

Balsojums ATTURAS- 2 balsis 
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Balsojums pier;iemts un Aleksandram Zumentam tiek dotas 7,5 minutes laika debatem. 

Aleksandrs Zuments pazir;io, ka ne vir;is, ne vir;ia dels Janis Zuments nepretende uz LRF valdes 
locek!a vai LRF prezidenta vietu, ka uz to norada esosa LRF vadiba. 

Divas tiesvedibas ko ierosinaja uzr;iemums "Rhino" un Aleksandrs ~uments vainigu uzskatu Aivaru 
Pilenieku, kurs attiecas runat par LRF paradiem un to dzesanas kompromisu sarunam. Slimigi 
skops, naida pilns un atriebigs vir;is bija gatavs maksat vairakus tukstosus juristiem no valsts 
pies~irtajiem lidzekJiem LRF, jo ta tacu nebija vir;ia pasa nauda. Par LRF prasibu pret mani, 
attiecibas ar Pilenieku ir saasinatas kops 2015. gada, kad man izdevas noverst Pilenieka,izraisito 
konfliktu ar Lietuvas regbija federaciju. Esmu nokartojis visas LRF saistibas ar Andri Denir;iu 
26 500,00 (divdesmit sesi tukstosi pieci simti euro apmera), kuru LRF negribeja atzit. Celt LRF 
prasibu pret mani, izmantojot LRF lidzekJus, ir AP personigas attieksmes izpausme par pasa celto 
prasibu. Prasiba celta, balstoties uz trijiem parmetumiem - zaudejumi par autobusu, zaudejumu, 
kas radusies no liguma ar "Rhino East Europe" un OU "Sparta Laboratory'' . LRF vadiba ir 
negodpratigi un prettiesiski rikojusies tiesa, iesniedzot 2016. gada kongresa protokolu ar viltotu 
lemumu par autobusa iegadi, kuru parakstijis AP un apstiprinajis protokola pareizibu. No neesosa 
kongresa protokola orginala. AP apgalvojis tiesai, ka kongresa orginala protokola tam neesot, ar 
mer~i tiesai pieradit, ka esmu parkapis kongresa lemto. No manas puses tiesa ir iesniegts 
pazir;iojums ar viltojumu. Par zaudejumiem AP apre~ina iek!avis autobusa lizinga maksajumus, 
autobusa sofera algu, komandejuma izdevumiem, utt. kopa saskaitot 127 000 tukstosus eiro, bet 
par pamatu tam ir sis kongresa lemuma viltojums, kuru ir parakstijis AP. Man sadu dokumentu 
nebija, bet sava elektroniskaja sarakste es atradu tagadeja valdes locekJa Aigara Ametera 24. 
augusta ir sutijis aritagadejam valdes loceklim Marim Zeltir;iam e-pastu, kura vir;is dad izrakstu par 
to, ka ir pier;iemts lemums 2016. gada 21. maija pilnvarot LRF prezidentu Aleksandru Zumentu 
slegt lizinga ligumu par autobusa iegadi lidz 60 000,00 (sesdesmit tukstosi, 00 eur) bez PVN. 
Lidzigs, bet ne ists dokuments ir iedots tiesai, kur ir tris paraksti ne tikai Aigara Ametera un Daces 
Ameteres, bet ari Aleksandra Zumenta parakstu, datets ar 2016. gada 2. juniju. AP nevajadzetu 
viltot dokumentus. Lidz ar to sabruk pirmais jautajums par autobusa iegades likumibu. 

Attieciba uz otro jautajumu par zaudejumiem pret "Rhino East Europe" es neesmu nodevis liguma 
otro pielikumu. Patiesiba AP to negrib uzradit, jo tur ir visa LRF pasutito precu specifikacija ar 
cenam un pies~irtajam atlaidem lidz 35% un regbija bumbam, ~uras tiek pies~irtas bez maksas. 
Bridinu federacijas biedrus un kolegus, ka LRF vadiba nav nore~inajusies par jau sar;iemtajam 
precem un tas apdraud iemaksatas drosibas naudas atgusanu. 

Tresais punkts. 

K!0dai un patiesibai neatbilstosi ir apgalvojumi par OU "Sport Labarotory'', ka federacija neesot 
nokartojusi maksajumus sai sabiedribai par jau samaksatu braucienu uz Cehiju 2017. gada, par to 
LRF sava prasiba vaino mani. LRF maksajumi sai sabiedribai ir veikti par sabiedribas veiktajiem 
pakalpojumiem saistiba ar planoto LRF treneru apmacibas kursu organizesanu Dena Skarboro 
vadiba 2018. gada. Samaksa ietilpa telpu noma, utt. LRF tiesa iesniegusi maksajumu uzdevumu ar 
k!Odaini noraditu maksasanas mer~i, kas velak tika oficiali atsaukts, bet par to tagadeja LRF vadiba 
kluse. 
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Cik man ir zinams, par prasTbas iesniegsanu un advokata pakalpojumiem AP no federacijai 
pies~irtas valsts naudas ir izterejis 5000 eur pedejai tiesai un ap 5000 eur par ieprieksejam tiesam. 
Pee iecelsanas LRF generalsekretara amata AP saprata, ka te ir jastrada un samekleja sev vietnieku 
O!egu Voror;iinu atstaja LRF generalsekretara posteni. Biezi ir dzirdetas runas par AP fizisku 
vardarbTbu pret regbija klubos spelejosiem jauniesiem, kuros vir;is centas pildTt trenera, trenera 
palTga un konsultant lomu. 2015. gada LRF valde sar;iema informaciju, ka AP vadTta biedrTba RAA 
ir parada Lietuvas regbija federacijai aptuveni 5000 eur, kurus AP attiecies maksat. RAA ir likvidets 
un naudas nav. 2016. gada biidams atbildTgs par U19 Latvijas izlasi, tika nozagti no regbija kluba 
"Livonia" apmaksati sporta terpi. 2018. gada septembrT, biidams LRF valdes priekssedetajs, 
Eiropas regbija 7 cempionata speles laika Ungarija pielietoja fizisku vardarbTbu pret vienu no 
jaunakajiem komandas dalTbniekiem iesitot tam divas reizes pa seju liecinieku klatbiitne. 

2019. un 2020. gada izsaimniekoja IZM pies~irto naudu, ne!aujot regbija kluba "Livonia" iepazTties 
ar maksajumiem starp IZM un LRF. LRF valde neatbildot uz pieprasTjumiem sniegt paskaidrojumus 
ir izsauksi, jeb izprovocejusi, regbija kluba "Livonia" un citu klubu ierosinajumu veikt VID un Valsts 
kontroles auditu LRF un audita rezultatus darTt to zinamu LRF biedriem. 

Uzskatu, ka visi mes esam-vainTgi, ka laicTgi nesaskatijam un laika neapstadinajam so cilveku, par 
ko tagad maksas visa LRF saime. 

KV zir;io, ka debatem pieteicies LRF valdes loceklis Maris Zeltir;is. 

AS norada kada secTba personas ir pieteikusas debatem - pirmais ir Arnis Arbeiters, Lauris 
Erenpreiss, Vilmars Sokolovs 

AA izsaka pateicTbu AS par ieviesto digitalo speletaju licencesanas sistemu. lzskata pateicTbu 
Putnir;ia kungam par iedeju saistTba ar projektu "Sporto Visa Klase". Ir vairaki jautajumi AP 
kungam: 

1. Neskatoties uz to, ka Toms Asejevs ir labs sportists, kadel par vir;is ir pier;iemts par projekta 
vadTtaju bez konkursa? 

2. Kadel LRF neapguva visu IZM pies~irot naudu 2020. gada? Kur vir;ia palika? 

3. Ir prieks par LRF biedru skaitu, bet kur visi sie visi biedri sacensTbu laika? Nekad neesot redzejis 
Tomu Abeli regbija kluba "1964" sastava vai Tomu Asejevu regbija kluba "Ovals". 

4. Kur ir 2016. gada LRF kongresa protokols? No rad a, ka uz so jautajumu esot atbildejis Aleksandrs 
Zuments. 

5. Kur sobrTd ir LRF autobuss? Vai autobuss ir pardots vai tas stav kada garaza un ruse? Kapec LRF 
vir;iu nepardod, ja vir;is nav nepieciesams? 

Lauris Erenpreiss uzsak debates ka nakamais debasu dalTbnieks. 

No rad a uz to, ka seko ITdzi Latvijas regbija federacijas ikdienas dzTvei, bet par lielu nozelu LRF majas 
lapa nav atrodami LRF valdes protokoli. Vairak ka gandrTz gadu protokoli nebija pieejami. Tagad 
peksr;ii vir;i i ir uzradusies. Ta ir !oti svarTga lieta. Nesaprot kapec biedru sapulce ir jaruna par 
tiesvedTbam, kuras nemaz nav beigusas un tikai tiesa musu valstT lemj kurs ir un kurs nav vainTgs. 
Kapec sadi ir janoskar;io biedri viens pret otru. Gribetos vairak zinat par 2019. gadu, jo pagajuso 
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gadu nenotika LRF biedru kongress, ITdz ar to gribetu zinat vairak ar 2019. gada gramatvedTbas 
cipariem (bilanci, atskaites). Dotais laiks debatem 3 minutes ir nozelojami. Sis nevairo 
demokratiju. Esmu uzzinajis, ka sodien sapulce netiek ielaisti zurnalisti. Tiek uzdots retorisks 
jautajums: vai mums ir ko slept? Sada attieksme pret medijiem radTs papildus nelabvelTgu 
attieksmi no zurnalistiem, jo visas musu sapulces vienmer ir bijusas atklatas, kur jebkurs 
interesents vareja uzdot jautajumus. Saja gadTjuma pastav iespeja spekulacijam. Aicinu r:,emt vera 
mediju prasTbas un tas apmierinat, lai nodrosinatu federacijas darbTbas caurspTdTgumu un ir 
pamats labas parvaldTbas pamatprincipiem. No medijos atspogujotas informacijas uzzini, ka LRF 
izmanto iegadato automasTnu laika, kad nekadas sacensTbas nenotiek. Nav arTsaprotami un netiek 
biedriem izskaidroti arT citi LRF maksajumi-davanu kartes, maksajumi tiesnesiem utt. Aicina visus 
biedrus but loti verTgiem un pieprasTt LRF vadTbas paskaidrojumus. 

KV norada, ka lielaka dala no siem jautajumiem ir LRF gadskarteja dienas kartTba un uz tiem tiks 
atbildets. 

KV paskaidro, ka mediju klatbutne nav nepieciesama un pat LOK gadskarteja asambleja mediju 
klatbutne tika liegta. LRF izzir:,ojot so biedru sapulci lema, ka attiecTga biedru sapulce medijiem 
nebus pieejama. Sar:,emt tika tikai viens mediju parstavja Ulda Strautmai:,a pieprasTjums 
piedalTties saja sapulce, bet r:,emot vera konkretas personas zurnalistikas stilu - kad informacija 
tiek pasniegta nepilnTgi vai tendenciozi provokatTva, tad lemums ir so zurnalistu neieklaut sapulces 
visu saraksta . Medijiem pee pieprasTjuma tiks nosutTt sis sapulces video fails. 

AA uzdod jautajumu, kura datuma LRF registrejis LRF iegadato a/m Skoda Fabia? 

KV precTzu registracijas datumu nevar pateikt, bet to noskaidros un ITdz sapulce beigam atbildes. 

KV aicina Vilmaru Sokolovu uzstaties debates. 

vs grib sakt ar pasu galveno: LRF ir japilda LR likumi un World Rugby noteikumi un kartTba. Tacu 
LRF ir unikala situacija, kad netiek pildTta WR regula Nr.14, kas nosaka, ka neviena persona, 
personu apvienTba un personu grupa nedrTkst kontrolet vairak ka viena regbija kluba. To LRF 
parkapj gadiem. Uz doto brTdi 11 no 28 LRF biedriem klaji parkapj so regulu. So protokola punktu 
velas personTgi aizsutTt WR bijusajam vadTtajam Agustinam Pichot kungam, lai sar:,emtu 
apstiprinajumu, ka LRF neievero WR noteikumus un netaisas ieverot regula paredzeto prasTbu. 
Aicina izbeigt fake klubu radTsanu, kas dod iespeju tadam personam ka AP tikt pie federacijas 
vadTbas. Es gribu redzet LRF sporta inventara iepirkumus par sporta terpiem un regbija bumbam, 
lai salTdzinatu arto, kas bija ITguma ar "Rhino East Europe". "Rhino" ITgums paredzeja 250 bumbas 
katru gadu par velti ITguma darbTbas laika. Par cik LRF tagad perk bumbas? 

Maris Zeltii:,s uzstajas debates. 

lzsaka pateicTbu Aleksandram Zumentam par to notikumu atspogulosanu tik sena pagatne un garo 
7,5 minusu runu. Varu pateikt, ka no manas un LRF valdes puses viss tiek darTts apzinTgi. Aicina 
LRF biedrus uzticeties valdes lemumiem, un lai LR tiesa lemj, cik kurs un par ko ir atbildTgs. Nevajag 
uztraukties un i:,emt biedriem uz sevi soga nastu. Nevajag te strTdeties, bet lai tiesa izlemj. 

Juris lvanovs pieteicies debatem. Tehnisku iemeslu de! nevar savienot ar mikrofonu. 

KV aicina pieteikties debatem un izteikties. 
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Piesakas Juri Silovs. 

JS norada, ka ir jau 8 gadu pagajusi kops vairs nav tiesi saistits ar regbiju. Norada, ka tik bedTgu 
situaciju nebija gaidTjis - personTgi aizvainojumi, parmetumi utt. Uzdod jautajumu: uz kurieni mes 
ejam? Kas mums ir noticis ar Latvijas cempionatu, kur mes atrodamies. Par mums mediji raksta 
tikai sliktas zii;ias un regbijs drTz bus ka lamuvards. Situacija ir bedTga. 2011/2013 gads pie mums 
tika noorganizeti trTs Eiropas regbija cempionati, pie mums brauca Eiropas regbija prezidents, bet 
tagad musu lielakais sasniegums ir iet uz tiesu. Ja mes ta turpinasim, no regbija nekas nepaliks 
pari. Ir japiei;iem drosmTgi soJi, ko es izdarTju 2013. gada, lai arT tas nebija man personTgi viegli. 
Konkreta sT brTza situacija atgadina kinofilmu "Velna kalpi", kur lai iei;iemtu RTgu pretinieku 
karaspeki apvienojas. Aigars Ameters necienTja Mari Zeltii;iu, Aivars Pilenieks necienTja Mari 
Zeltii;iu un Maris Zeltii;is necienTja ieprieks minetos kungus, tad tagad Jus visi esat viena laiva. 
Novelu visiem veiksmi. 

Juris lvanovs uzsak debates. 

Pievienojas Juri Silova teiktajam. Runaju regbija kluba "Ezi" varda un regbija sponsoru varda. Tas, 
kas pedejos gad us notiek regbija ir tas, ka divas puses plesas un megina taja iesaistTt parejos LRF 
biedrus. Neesmu tiesnesis un negribu rakt un izmeklet, kurs ko ir darTjis vai i;iemis. Tas, kas izskan 
publiski prese ir Joti negatTvi. Trakakais ir tas, kas sTs puses nespej apsesties pie viena galda un 
runat sava starpa, ar to Jus darat pari visai regbija saimei un arT pasi sev. Aicinu Jums izvertet so 
situaciju, un nonakt pie kompromisa, jo nav lietas, ko nevar atrisinat. Saku no savas biznesa 
pieredzes, jo ir risinatas vel nopietnakas lietas. Aicinu parejos biedrus attureties no aprunasanas 
un vienam otra nosodTsanas. Esosai valdei novelu uzi;iemties musu mazas regbija sabiedrTbas 
saliedesanai un paplasinasanai. Tas nav normali, ka mums ir tikai pieci klubi, kas veido Latvijas 
izlasi, bet daJa dzTvo uz nabadzTbas robezas. Ja nebus klubu, tad nebus arT Latvijas izlases. Aicinu 
vienreiz pavilkt strTpu un sakt visu no pamatiem. 

AA pieprasa minuti izteikt pedejo repliku 1 minuti. 

KV piekrTt dot AA izteikties, jo AA debasu laika bija tehniskas problemas ar mikrofonu un AA 
nevareja izteikties sev atveletaja laika. 

AA piekrTt Jura Silova un Jura lvanova teiktajam. Norada, ka vii;is ir iesniedzis iesniegumu VID un 
Valsts kontrole neatkarTga audita veiksanai par pedejiem 8 gadiem, kas skar gan iepriekseja LRF 
prezidenta Aleksandra Zumenta, gan tagadeja LRF prezidenta Aivara Pilenieka darbTbas laiku. 

KV nosledz debates un dod pedejo vardu LRF prezidentam Aivaram Pileniekam. 

AP uzsver, ka LRF valdes visu so laiku ir darijusi to, lai sT federacija vispar pastavetu. Ir bijusas N-
tas tiesas par sTs federacijas darbTbas izbeigsanu. Tas nav bijis viegli un vienkarsi ka tas tiek seit 
pasniegts. Galvenais, kas ir izdarTts ir tas, ka ir saglabata sT federacija ! Cipari un skaitji, kas tiek 
atspoguJoti, nav pasi galvenie. Saka paldies Arnim Arbeiteram, kurs prasa izvertet katru so laiku . 
Apliecina, ka visas nauda, kas tikusi pies~irta, ir veltTta sTs organizacija darbTbas nodrosinasanai un 
nekas nav nedz kadam parmaksats vai izterets nelietderTgi. Par to tad runasim gadskarteja 
kongresa. l)lemot vera visu pateikto, es vetos prasTt sapulces vadTtajam, lai sobrTd tiek organizets 
balsojums par biedru atbalstu LRF Valdes darbTbai un rTcTbai. Lai saprastu biedru nostaju ka LRF 
Valdei rTkoties turpmak. 
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KV aicina biedrus balsot par atbalstu LRF valdes ricTbai tiesas ka atbildetaju un prasTtaju 2018 -
2021.gada un izteikt uzticibu LRF valdei. 

Biedri balsa. 

Balsojums PAR- 12 balsis 

Balsojums PRET - 4 balsis 

Balsojums ATTURAS- 0 balsis 

LRF biedri izsaka atbalstu LRF valdes rkibai tiesas ka atbildetajiem un prasTtajiem no 2018 -
2021.gadam un izsaka uzticfuu LRF valdei. 

KV uzsaks dienas kartfuas pedejo jautajumu pie punkta "Dazadi" 

KV zir;io LRF biedriem, ka Latvijas Regbija federacija izvirzTtais parstavis Andrejs Silinskis ir 
apstiprinats Eiropas Regbija federacijas Riska un Audita komisija ar termir;iu uz 4 (cetriem) gadiem. 

Zir;io par Latvijas planotajam sacensTbam 2021. gada. Uzver, ka IZM un Veselfuas ministrija ir 
atJavusi no 8. marta uzsakt Latvijas cempionatus komandu sporta veidos augstaka ilmer;ia 
sacensTbas. Stingri jaievero LR valdTbas izsludinatie arkartas situacija noteikumi, un sacensibas var 
uzsakt tikai pee Covid protokola apstiprinasanas konkreta federacija. LRF ir uzsakusi Covid 
protokola izstradi un saskar;iosanu attiecigas valsts instances. 

Zir;io par to, ka ir Eiropas Regbija federacijas lemums atcelt pavasara ciklu regbija 15. Tiek atcelti 
2019. gada rezultati, un rudens cikla punktu skaitisana saksies no jauna. 

Parejas Eiropas regbija federacijas organizetas sacensfuas notiks ka planets. Latvijas viriesu izlase 
starte Trophy divizija, kur paredzeti divi posmi Horvatija un Ungarija, attiecigi junija un julija 
menesi. Sieviesu izlase spels Conference divizija Serbija junija menesi, U18 puisi un meitenes 
Trophy divizija julija menesi. 

U18 Eiropas cempionats Trophy divizija zeniem iespejams, ka norisinasies Latvija, jo Luksemburga 
atteicas organizet sis sacensfuas. Sobrid tiek gatavoti visi dokumenti, lai sis sacensibas norisinatos 
Latvija. 

Papildus butisks notikums par piemir;iu Jurmalas kluba prezidentam Peterim Sr;iitr;iikovam notiek 
arT sagatavosanas darbi, lai julija sakuma (3.-4.07) Majoros notiku Eiropas cempionata 
kvalifikacijas posms Pludmales regbija sievietem un viriesiem. Tuvako nedelu laika LRF parakstits 
ligumu ar Eiropas un Krievijas Regbija federacijam par attiecigo sacensibu rikosanu. 

Par bernu un jauniesu sacensibam nav informacijas kad tas varetu sakties, jo pasliktinas Covid 
inficeto skaits bernu darzos un macfuu iestades. 

Tuvako nedeJu laika klubiem tiks izsutits 2021. gada sacensibu projekts. 

lzsaka pateicibu biedriem un aicina uz lietu konstruktTvu risinasanu, lai ieviestu kartibu musu 
regbija saimniecTba . 
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Sandra Avota liidz vardu komentaram. 

lzsaka pateicibu LRF Bernu un jauniesu sacensibu organizatoriem, jo tik labs sacensibas nav vel 
bijusas. Liels gandarijums par to ka sacensibu limenis ir !oti audzis. 

Normunds Bondars izsaka komentaru. 

Nevienai LRF Valdei neviena laika perioda nav bijis konkreta sporta veida attistibas plana, kurs 
tiktu prezentets un pienacigi pildits. Visi tikai visu laiku ir stridejusies, bet kopeja sporta veida 
attistiba ir bijusi maza. 

KV norada, ka !oti labs un precizs komentars. Tiesi sobrid tads plans tiek gatavots un tiks 
prezentets LRF kongresa, precizi nosakot mer~us, virzienu un uzdevumus. 

Arvis Pilenieks izsaka komentaru par to, ka katram no biedriem, kas esam saja federacija ir Latvijas 
regbijs jacej un nevis jagrauj ta reputacija . Jaatrod tas labais, lai biitu ko paradit publiski, bet tagad 
mes skaidri redzam kuri ir tie biedri, kuri Latvijas regbiju grauj. 

Janis Zuments izsaka komentaru. 

Ir daudz kas sakams par Latvijas regbija attistibas vektoru un kas mus sagaida tuvaka nakotne 
divos gados. Tas ka federacijai ir nauda, nenozime, ka klubiem ir nauda. Tiek apsveiks Arvis 
Pilenieks ka izcils treneris, kurs Latvijas izlases U18 komandu aizvedis lidz godalgotam vietam, tad 
gribetos zinat, kurs bija sis izlases menedzeris, kurs palidzeja aizvest lidz sim sasniegumam un ka 
attiecigais menedzeris tiek ievelets konkreta amata un cik tuvas attiecibas ar so menedzeri ir. Ja 
reiz runajam par regbiju, tad par regbiju. 

AA velreiz uzdod jautajumu, kur ir LRF autobuss? Kas notiks ar 2021. gada sezonu? Kad biis 
kalendars? 

KV informe par to, ka sobrid notiek kopigs darbs ar Latvijas izlasu treneriem, lai sagatavotu izlasu 
sagatavosanas planu, un tad prezentetu klubiem kopejo kalendaru. 

KV izsaka pateicibu biedriem par dalibu LRF biedru arkartas sapulce, un sis bija joti labs trenir:,s, lai 
sagatavot os LRF gadskartejam kongresam, kurs paredzets aprija beigas. Aicina LRF prezidentu 
Aivaru Pilenieku sniegt informaciju Arnim Arbeiteram par to kur sobrid atrodas LRF autobuss. 

Sapulce slegta pl. 19:00, 2021. gada 15. marts. 

Biedru sapulces protokolists Karlis Sarkans 

Biedru sapulces vaditajs Karlis Vents 

LRF prezidents /A.Pilenieks 

/M.Zeltir:,s 
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